



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 12/2022 號會員大會主席團通告

公告進入續期委員會附屬組織名單

根據澳門大學學生會第 3/2019 號《特別續期程序一般規則》第二十二條，經由會員大會主席團對續期文件進行之審查，對以下附屬組織提起特別續期程序，名單如下。

學術聯會
歷史學學會
英國機械工程師學會澳門大學學生分部

文娛聯會
結他社
天文學會
基督徒團契
中國戲曲協會
普通話辯論學會

是次續期委員會定於本年十二月十五日下午四時於澳門大學學生會學生活動中心一零一三室 (E31 - 1013) 召開。請上述名單之附屬組織委派代表出席聆訊。續期委員會將會對有關之附屬組織作出續期審批之決定，並於聆訊會議結束後翌日起計三日內以通告形式向全體會員作出公告，且以書面形式送交至上述附屬組織。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席



林耀鏗

林耀鏗

二零二二年十二月十日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of the Presidium of the General Assembly No. 12/2022

**Notice of the list of affiliated organizations
of the Renewal Committee**

In accordance with article 22 of “The General Rules for Special Renewal Procedures” of the University of Macau Students' Union no. 3/2019, and thorough examination of the renewal documents by the Presidium of the General Assembly, special renewal procedures are hereby instituted for the following sub-organizations, listed below.

Academic Association
History Association
Institution of Mechanical Engineers Student Chapter

Culture and Recreational Association
Guitar Association
Astronomical Society
Christian Fellowship
Chinese Opera Society
Mandarin Debating Society

The Renewal Committee meeting will be convened at 4 p.m. on 15th December, 2022 at room 1013, Student Activity Center (E31-1013). The sub-organizations of the above list are requested to appoint representatives to attend the hearing, The Renewal Committee shall make a decision on the renewal approval of the sub-organization concerned and shall issue a notice to all members in the form of a notice within 3 days from the day following the hearing meeting and shall send it in written form to the sub-organization concerned.

Thank you for your consideration.

To be continued



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

President of the Presidium of the
General Assembly of UMSU



YIU HANG LAM

10th December, 2022

The Chinese version shall prevail.